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Beste clubleden, 
 
Allereerst namens de werkgroep nog de beste wensen voor 2021! We hopen dat het - 
ondanks de nog even voortdurende coronacrisis - toch een mooi fotojaar zal worden!  
Het is afwachten wanneer er weer clubavonden kunnen plaatsvinden, voorlopig moeten we 
als club even afwachten tot er groen licht wordt gegeven. Gezondheid en veiligheid staan 
in ieder geval voorop! 
 
Gelukkig lijkt het op de langere termijn wel te gaan lukken om corona onder controle te 
krijgen en kunnen we hopelijk in de loop van 2021 weer (min of meer) terug naar normaal. 
We hopen dat jullie in de tussentijd gewoon door blijven gaan met fotograferen! Als 
werkgroep proberen we jullie in ieder geval te blijven inspireren met foto-ideeën en -tips. 
 
Nu het nieuwe jaar is begonnen, is het ook weer tijd om wat zaken op een rijtje te zetten. 
 
Binnen de werkgroep hebben we het onlangs gehad over de contributie voor 2021. Omdat 
we in 2020 minder bijeen konden komen en ook in 2021 minder clubavonden zullen 
kunnen houden dan gebruikelijk, willen we hier de contributie voor komend jaar fors op 
aanpassen. 
 
Het voorstel is om de jaarcontributie voor 2021 te verlagen naar € 32,50. 
 
Hierin zit dan natuurlijk ook het lidmaatschap van de Fotobond inbegrepen en daarmee 
kunnen jullie dus tevens deelnemen aan de activiteiten die de bond dit jaar weer 
organiseert.  



 
 
 
We verwachten in de loop van 2021 als club wel weer echt leuke foto-activiteiten samen te 
kunnen ondernemen en we hopen dat jullie daar ook vertrouwen in hebben. Natuurlijk staat 
de werkgroep altijd open voor opmerkingen en ideeën, dus laat vooral weten hoe je 
hierover denkt!  
  
Een terugblik op afgelopen jaar: 
2020 is een jaar dat veel mensen graag zouden willen vergeten, het was in veel opzichten 
een moeilijk jaar. Ook als fotoclub hebben we er veel last van gehad dat we een tijdlang 
geen clubavonden konden (en kunnen) houden en foto-excursies zaten er dit jaar evenmin 
in. Toch hebben we tussen de beperkingen door wel een aantal mooie activiteiten kunnen 
organiseren. Zo hebben we in januari nog een inspirerende avond met Reggie Goole 
gehad over highkey – en lowkey-fotografie en hebben we zijn tips een paar weken later in 
de studio van Debby in de praktijk kunnen brengen. In augustus zijn we vervolgens weer 
van start gegaan met een aantal leuke praktijkavonden en de lezing van Pieter over 
dierenfotografie smaakte ook naar meer! 
 
Tina heeft inmiddels over 2020 een financieel overzicht opgesteld dat bijgaand 
meegestuurd wordt met een korte toelichting erbij. Mocht je hier vragen over hebben of een 
specificatie willen zien van de gemaakte kosten, laat het gerust weten! 
 
Een vooruitblik op komend jaar: 
Hoe 2021 er precies uit zal komen te zien, is nu natuurlijk nog koffiedik kijken. 
Waarschijnlijk zullen we er rekening mee moeten houden dat het nog een aantal weken of 
misschien wel maanden gaat duren voordat we weer bijeen kunnen komen. We gaan ervan 
uit dat we later in het jaar weer gezamenlijke clubavonden kunnen houden. 
Zodra de mogelijkheden verruimd worden, zal de werkgroep bekijken hoe we op een 
veilige manier aan de slag kunnen. We hebben hier al een aantal ideeën over, maar voor 
de korte termijn blijft de situatie nog even wat te onzeker om concreet iets te kunnen 
plannen. Wel willen we als werkgroep graag door met bijvoorbeeld praktijkavonden en 
andere activiteiten – hopelijk kunnen we komend voorjaar ook buiten aan de slag!  
 
  

 
Deze en vorige foto - met de mooie bokeh-lichtjes - zijn gemaakt door Arina 

 



 
 
Zeeuwse fotosalon 2019 
 
Iets meer dan een jaar geleden werd de laatste Zeeuwse fotosalon georganiseerd; deze 
vond alleen online plaats en dat bleek met terugwerkende kracht geheel corona-proof! 
Zoals jullie weten won Arina hierbij de derde prijs met haar mooie foto van 2 fietsen in de 
duinen. Omdat een fysieke prijsuitreiking afgelopen jaar niet mogelijk bleek, kreeg zij haar 
prijs onlangs thuisgestuurd: een mooie afdruk van haar foto en een waardebon voor een 
workshop bij Karin den Boer.  
 

 
het thema was ‘rust’ - dit is de foto waarmee Arina de 3e prijs won 

 
 
Thema’s  
Er lopen op dit moment nog een aantal thema’s:  
  
Het thema ‘avondfotografie in kerstsfeer’ stond gepland voor de clubavond van 18 januari, 
maar die is nu natuurlijk komen te vervallen. Zijn er nog leden die wel iets hebben kunnen 
maken in dit thema? Zo ja, wil je die dan inzenden voor de volgende nieuwsbrief? Andere 
avondfoto’s zijn ook welkom!  
 
Voor het thema foodfotografie zijn niet zoveel foto’s ingezonden. We vermoeden dat dit 
mede komt omdat het kerstdiner er dit jaar toch wat anders uitzag dan anders. Omdat 
foodfotografie iets is dat we altijd kunnen doen, willen we dit thema nog even laten 
doorlopen, maar dan foodfotografie in het algemeen. Laat je hierbij vooral inspireren door 
de creatieve foto’s van Jan Lukas op de volgende pagina!  
  
Het thema “lichtpuntje” loopt nog, hiervoor hebben we nu iets meer tijd. De Herberg, waar 
we een expositie zullen gaan houden in dit thema, zal komende tijd ook nog even dicht 
moeten blijven.  
  
Op het ledenforum op Facebook kunnen jullie altijd zelf foto’s plaatsen; leuke 
winterlandschappen bijvoorbeeld. https://www.facebook.com/groups/fcvalkenisse/  
 
Foto’s waar je trots op bent, kunnen natuurlijk ingezonden worden voor de nieuwsbrief, 
stuur ze dan per mail of WeTransfer naar tiba@zeelandnet.nl 
 

https://www.facebook.com/groups/fcvalkenisse/


 
 
THEMA FOODFOTOGRAFIE 
 
Door Jan Lukas:  
 

 
 

  
 
 
 



 
 
Door Tina: 
 

 
dochterlief had ‘smeltende sneeuwpop’-koekjes gebakken 

 
 

 
de laatste oliebol 

 
 



 
 
 

 
‘suikerbloemen’ 

 
 

Door Berry: 
 

 
 



 
 
Berry is ook al aan de slag gegaan met het thema “lichtpuntje”: 
  

 
 
 

 


